
 
 
Dz-13.0020.1.3.2014     
 

PROTOKÓŁ 
z przebiegu XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze 

(KADENCJA VI) 
z dnia 11 marca 2014 roku 

w siedzibie Rady Dzielnicy XIII Podgórze, ul. Rynek Podgórski 1 
 
 
 Czterdziestą ósmą Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze 11 marca 2014 roku, o godz. 1740otworzył Przewodniczący 
Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze – Pan Zygmunt Włodarczyk, po stwierdzeniu quorum. W sesji uczestniczyło 18 
radnych -  lista obecności (załącznik nr 1). Prowadzący obrady przywitał przybyłą na Sesję przedstawicielkę Fundacji 
Instytutu Myśli Obywatelskiej im. Stańczyka z siedzibą w Krakowie. 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad i głosowanie nad wnioskami o przyjęcie/wycofanie do/z porządku obrad 
projektów uchwał. 
 
 Przewodniczący obradom przedstawił projekt porządku obrad.   
 Rozpoczęło się głosowanie nad wnioskami o przyjęcie do porządku obrad projektów uchwał,  
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XIII Podgórze oraz projektów uchwał 
zgłoszonych w trybie nagłym: 
 
1. Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwał  
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XIII Podgórze: 
- druk nr 1, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 2, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 3, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
 
2. Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie w trybie nagłym do porządku obrad sesji projektów uchwał: 
- druk nr 4, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 5, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 6, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 7, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 8, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 9, w wyniku, którego: głosów „za” było 12, „przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 1. 
 
 Przewodniczący obradom stwierdził, że projekt porządku obrad  wraz z projektami uchwał wprowadzonymi do niego  
w trybie nagłym został przyjęty i stanowi porządek obrad XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik nr 2). 

  
2.  Przyjęcie protokołu z obrad XLVII Sesji, która miała miej sce 18 lutego 2014 roku w siedzibie Rady Dzielnicy 
XIII Podgórze. 
 
 Przystąpiono do przyjęcia protokołu z XLVII Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze z dnia 18 lutego 2014 roku.  
 W wyniku w/w głosowania głosów „za” było - 15, „przeciw” – 0 „wstrzymujących się od głosowania” – 0. 
 
3. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie opinii do koncepcji przebudowy Rynku 
Podgórskiego w Krakowie. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Barbarze Orłowskiej, która zaprezentowała druk nr 1. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Bolesław Markiewicz, Pan Tadeusz Styrski, Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Jacek 
Młynarz, Pan Tomasz Kołomyjski, Pan Adam Wrona oraz Pan Jacek Bednarz.  
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, „przeciw” – 
0,„wstrzymujących się” – 0. 

  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/526/2014 z dnia 11 marca 
 2014 roku w sprawie opinii do koncepcji przebudowy Rynku Podgórskiego w Krakowie (załącznik nr 3). 

 
4. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  zbycia części działki nr 322/45  obr. 15 jedn. 
ew. Podgórze położonej przy ul. Krzywda w Krakowie. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Barbarze Orłowskiej, która zaprezentowała druk nr 2. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Jacek Młynarz, Pani Barbara Orłowska oraz Pan Zygmunt Włodarczyk. 
  Wpłynęła1 poprawka zgłoszona przez Pana Jacka Bednarza. 
  W wyniku głosowania nad poprawką nr 1 głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały wraz z przyjętą poprawką, w wyniku, którego: głosów 
„za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 



  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/527/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie  zbycia części działki nr 322/45  obr. 15 jedn. ew. Podgórze położonej przy ul. Krzywda w Krakowie 
(załącznik nr 4). 

 
5. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Sportu w sprawie zadań powierzonych w zakresie budowy, 
modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej  w 2014 r oku. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Panu Adamowi Kasprzykowi, który zaprezentował druk nr 3. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 
0,„wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/528/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie zadań powierzonych w zakresie budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej 
infrastruktury sportowej i rekreacyjnej  w 2014 roku (załącznik nr 5). 
 

6. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu  w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
Rady Dzielnicy XIII Podgórze. 

 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 4. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Jacek Młynarz, Pan Zygmunt Włodarczyk oraz Pan Jacek Bednarz. 
 Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących się” – 1. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/529/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik 
nr 6). 
  

7. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków pochodzących z rezerwy celowej na 
nagrody dla dzielnic w konkursie „Płać podatki w Krakowie”. 
 

  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 5. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Bolesław Markiewicz, Pan Zygmunt Włodarczyk oraz Pan Jacek Bednarz. 
 Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/530/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie rozdysponowania środków pochodzących z rezerwy celowej na nagrody dla dzielnic w konkursie 
„Płać podatki w Krakowie” (załącznik nr 7). 
 

8. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie listy zadań priorytetowych na 2014 rok. 
 

  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 6. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/531/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie listy zadań priorytetowych na 2014 rok (załącznik nr 8). 
 

9. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Mieszkaniowej i Społecznej w sprawie ponownego zawarcia umowy 
najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem-znak: ML-02.7123.33.2014.UW. 
 

  Prowadzący obrady oddał głos Pani Marzenie Smęder, która zaprezentował druk nr 7. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/532/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem-znak: 
ML-02.7123.33.2014.UW  (załącznik nr 9). 
 

10. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie przedłużenia umowy najmu części nieruchomości 
pozostającej w trwałym zarządzie Szkolnego Schroniska Młodzieżowego  przy ul. Grochowej 21. 
 

  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 8. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/533/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie przedłużenia umowy najmu części nieruchomości pozostającej w trwałym zarządzie Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego  przy ul. Grochowej 21 (załącznik nr 10). 
 

 
 



 
 
 
 
11. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Grupy Radnych w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o usunięcie 
instalacji „10 m3 zimowego powietrza Krakowa” pozostałej po Grolsch ArtBoom Festiwal 2013 z terenu Podgórza. 
 

  Prowadzący obrady oddał głos Panu Jackowi Młynarzowi, który zaprezentował druk nr 9. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Jacek Młynarz, Pan Adam Wrona, oraz Pani Marzena Smęder. 
 Następnie przystąpiono do głosowania imiennego (na wniosek 3 radnych) nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: 
głosów „za” było 16, „przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 1. 
 
Bednarz Jacek – za 
Chytkowska Elżbieta - za 
Czerwińska - Pacura Aurelia – za 
Jarema Bogusława - za 
Kasprzyk Adam - za 
Kołomyjski Tomasz – za 
Łapczyński Jerzy – za 
Markiewicz Bolesław – za 
Młynarz Jacek – za 
Nowak Wiesław – nieobecny 
 

 
Orłowska Barbara – za 
Pabian Katarzyna – nieobecna  
Praczyńska Iwona - za 
Radwan Renata  -  za 
Rybiałek Janusz - za 
Siwek Anna – nieobecna 
Smęder Marzena - za 
Styrski Tadeusz – wstrzymuje się 
Włodarczyk Zygmunt - za 
Wrona Adam – przeciw 
Zygiel Krystyna – za 
 

  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/534/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o usunięcie instalacji „10 m3 zimowego powietrza 
Krakowa” pozostałej po Grolsch ArtBoom Festiwal 2013 z terenu Podgórza (załącznik nr 11). Ogłoszono przerwę w celu 
zwołania posiedzenia Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego.  
 

12. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji  ds. Budżetu Obywatelskiego w sprawie wyboru Przewodniczącego  
i Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy XIII Podgórze. 
 

  Po przerwie. W trybie nagłym do Prowadzącego obrady wpłynął druk nr 10 - projekt uchwały Komisji  ds. Budżetu 
Obywatelskiego w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Budżetu 
Obywatelskiego Rady Dzielnicy XIII Podgórze. 
 Przystąpiono do głosowania wniosku o wprowadzenie w trybie nagłym do porządku obrad sesji projektu uchwały 
- druk nr 10, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 10. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLVIII/535/2014 z dnia 11 marca 
2014 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
Rady Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik nr 12). 
 
13. Oświadczenia i Komunikaty. Wolne wnioski. 
 
 Przewodniczący poinformował zebranych o odbytych spotkaniach z MPEC S.A. oraz WS UMK w sprawie PONE  
z mieszkańcami os. Rybitwy (17.02.2014) oraz z mieszkańcami ul. Przewóz (27.02.2014). W tej sprawie głos zabrali 
również Pan Jacek Bednarz, Pan Tomasz Kołomyjski oraz Pan Adam Wrona. Przewodniczący poinformował także, że  
w najbliższym czasie planuje zorganizować takie spotkanie również w Płaszowie.  
 Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował zebranych o odbytym (07.03.2014) interwencyjnym spotkaniu z ZIKiT  
w sprawie zmian w organizacji ruchu w strefie płatnego parkowania. Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował, że 
wszystkie uwagi, które wpłynęły w tej sprawie do Rady zostały przekazane do ZIKiT. W dyskusji na temat interwencji 
oraz powstałych błędów związanych z oznakowaniem udział wzięli także Pan Tomasz Kołomyjski, Pani Barbara Orłowska 
oraz Pan Bolesław Markiewicz.  
 Pani Aurelia Czerwińska – Pacura w związku z e-mailem Pana Tadeusza Styrskiego w sprawie wakacyjnych dyżurów 
w Samorządowych Przedszkolach udzieliła Radnemu wyjaśnień, które uzyskała z Wydziału Edukacji UMK.  
 Pani Iwona Praczyńska zaprosiła wszystkich Radnych na Koncert zespołu Trebunie -Tutki w hołdzie Janowi Pawłowi 
II, który odbędzie się 30 marca 2014 r. w Kościele św. Kingi. 
 Pan Tomasz Kołomyjski poinformował zebranych, iż w związku z e-mailami dot. zgłaszania dzikich wysypisk śmieci 5 
marca br. odbył się objazd z MPO sp. z o.o. Pan Tomasz Kołomyjski podziękował Panu Jackowi Bednarzowi za obecność.  
 Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował także Radnych o rozmowie telefonicznej z przedstawicielami Rady Dzielnicy 
III na temat pomysłu nadania części Bulwarowi Podolskiemu nazwy Bulwaru Lotników Alianckich. W tej sprawie do 
Rady wpłynąć ma pismo, wówczas stosowna komisja przygotuje stosowny projekt Uchwały.  
 Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował także Radnych o odbytym (04.03.2014) spotkaniu z ZIKiT przy udziale 
Radnych: Pana Adama Wrony oraz Pana Jacka Bednarza dot. lokalizacji Smoczego Skweru na terenie Dzielnicy XIII.  
 Pan Adam Wrona w związku z interwencjami mieszkańców zwrócił uwagę zebranych na problem związany  
z bezpieczeństwem w okolicach przejścia dla pieszych przy ul. Myśliwskiej oraz ewentualnego wykonania przejścia dla 



pieszych na ul. Myśliwskiej w okolicy stacji benzynowej.  W sprawie ul. Myśliwskiej głos zabrał także Pan Tadeusz 
Styrski.  
 
 Pani Elżbieta Chytkowska podziękowała Radnym za udział 21 lutego 2014 roku w uroczystościach 168. Rocznicy 
Powstania Krakowskiego oraz śmierci Edwarda Dembowskiego, które odbyły się na Starym Cmentarzu Podgórskim.  
 Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował o rozstrzygnięciu przetargu na druk „Głosu Podgórza”.  
 Pani Marzena Smęder zwołała posiedzenie zespołu Redakcyjnego na 18 marca na godz. 18. Pani Marzena Smęder 
poprosiła również o nadesłanie materiałów do gazetki. Pani Marzena Smęder przekazała również informację, że wraz  
z członkami Komisji Mieszkaniowej i Społecznej obecna była w MOPS w sprawie omówienia realizacji zadań 
priorytetowych i przekazała zebranym ustalenia ze spotkania. W sprawie organizacji wigilii dla osób samotnych w ramach 
zadań priorytetowych zabrał głos Pan Bolesław Markiewicz.  
 Pan Adam Kasprzyk zgłosił problem z sygnalizacją świetlną na przejściach dla pieszych na ul. Limanowskiego, że są 
one zbyt krótkie by przejść na raz przez całe skrzyżowanie. 
 Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował, że najbliższa Komisja Sportu w RMK poświęcona będzie m.in. KS 
„Korona”, o czym Radni zostali poinformowani drogą e-mailową.  
 Pan Jacek Bednarz zapytał o odzew ZIKiT na pismo Rady w sprawie organizacji spotkania na temat inwestycji na 
terenie Rady Dzielnicy. Następnie Pan Jacek Bednarz w świetle wprowadzonej strefy płatnego parkowania i mniejszej 
ilości samochodów w Podgórzu zwrócił uwagę na problem zanieczyszczonych dróg i chodników. Później Pan Jacek 
Bednarz poruszył temat budowy parkingu wielopoziomowego przy ul. Zamoyskiego. Na ten temat odbyła się krótka 
dyskusja pomiędzy Panem Jackiem Bednarzem, Panem Zygmuntem Włodarczykiem i Panem Tomaszem Kołomyjskim.  
 Następnie Pan Jacek Bednarz oraz Pani Barbara Orłowska wypowiedzieli się na temat utrzymania zieleni.  
 
14. Zamknięcie obrad.  
 
 Prowadzący obrady zwołał XLIX Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze na dzień 8 kwietnia 2014 roku o godz. 1730 oraz 
zamknął XLVIII Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze w VI kadencji 2011-2015 o godz. 2015.  
 
 
 
Protokolant: 
 
Barbara Sikora 
 

                     Przewodniczący  
Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze  
 
                Zygmunt Włodarczyk 

 
 
 


